
 

 

 КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА  

 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 
 

 

П Р О Т О К О Л № 25 

позачергового засідання Виконавчого комітету  

Кропивницької міської ради восьмого скликання 
 

 м.Кропивницький                                    від 09 грудня 2021 

року 

 

Голова засідання: Райкович А.П. - міський голова 

Секретар: Колесник І.В. - заступник начальника управління-

начальник відділу організаційної 

роботи управління діловодства та 

організаційної роботи 
     

В роботі виконавчого комітету взяли участь члени виконкому: 

 

Артеменко Н.М. - директор виконавчий товариства з додатковою 

відповідальністю “М'ЯСОКОМБІНАТ “ЯТРАНЬ” 

Балакірєва С.М. - керуючий справами виконавчого комітету міської ради 

Колодяжний С.О. 

 

- заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради 

Колюка О.С. - секретар Кропивницької міської ради восьмого 

скликання   

Згривець Р.Ф. - генеральний директор ТОВ “АФ Відродження” та     

ТОВ “АФ Хлібодар”, директор ТОВ “Колорит+” 

Солонар Л.М. 

 

- віцепрезидент Кіровоградської регіональної торгово-

промислової палати 

Марченко Л.М. 

 

- староста Новенського старостинського округу 

Кропивницької міської ради 

Закаблуковський В.О. -
  

голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради 

Стецюк В.Н. - голова Подільської районної у місті Кропивницькому 

ради 

 

Із складу виконкому відсутні: 
 

Вєхтєв В.В -
  

голова громадської організації „Об’єднання ветеранів          

АТО та військовослужбовців 3-го окремого  полку 

спеціального призначення „Редут” 

Кролевець А.В. 

 

- генеральний директор товариства з обмеженою 

відповідальністю “Екселент М” 
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На засіданні були присутні: 

 Керівники виконавчих органів Кропивницької міської ради 

 та відповідальні працівники: 
 

Вергун О.С. - заступник міського голови з питань діяльності 

  виконавчих органів ради 

Житник В.П. - начальник управління транспорту та зв’язку 

Мосін О.В. - заступник міського голови з питань діяльності 

  виконавчих органів ради 

Смаглюк М.О. - начальник юридичного управління 

Храпак О.В. - заступник начальника управління з питань запобігання і  

виявлення корупції 

Богомільчук С.В. - головний спеціаліст відділу по роботі із засобами 

масової 

  інформації  

Шустер Є.М. - помічник міського голови 

Вінницький Д.В. - голова Асоціації перевізників в Кіровоградській області 

Луценко О.В. - директор КП «Електротранс» 

Короленко Н.С. - економіст КП «Електротранс» 

 

Райкович А.П. - пропоную розпочати засідання виконкому. На засідання                

вносяться 9 питань. 

 Хто за те, щоб прийняти порядок денний в цілому? 

 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

 

П О Р Я Д О К  

розгляду питань на позачерговому засіданні  
Виконавчого комітету Кропивницької міської ради  

09 грудня 2021 року  
 

 Житник Віктор Петрович 

1. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „ОЛІКС” 

2. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ТОВ „Кіровоград-

Євро-Транс” 

3. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для КТ „Автолегіон-                        

Варванської Ю.В.” 

4. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „Автобаз-

Кіровоград” 

5. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „Паритет Сервіс” 
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6. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „УкрАвтоІнвест” 

7. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ФОП Кобченко В.В. 

8. Про встановлення тарифу за одну поїздку пасажира у міському 

електричному транспорті м. Кропивницького 

9. Про встановлення вартості разового проїзду одного пасажира на 

міських автобусних маршрутах загального користування                                    

м. Кропивницького 

 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для              

ПП „ОЛІКС” 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райкович А.П. – ситуація з переобладнанням машин є. 

Повирізали бензобаки. Зробили технічне переоснащення 

автомобілів. Автомобілі, які працюють на природному газі, 

це інша установка, інший автомобіль. Переобладнання в 

зворотньому напрямку.  

Лише конкуренція може визначити, хто краще працює. 

Вінницький Д.В. – ситуація на підприємствах критична. 

Вартість палива піднялася. Це відображається на 

регулярності пасажироперевезень. Раніше купувалися 

транспортні засоби з дозволами на переобладнання. 

Питанням переобладнання ми займаємося. Але є проблема 

в цьому напрямку, тому що сертифікувати таке обладнання 

має можливість тільки автотранспортний дослідний 

інститут в Києві та лабораторія в Житомирі.  

Багато людей звільнилося. Треба перейти на новий інший 

вид палива. Нам треба переглянути вартість проїзду. Ми 

працювали з громадськістю, Громадською радою. Ми 

переконали їх. 

Райкович А.П. – як опрацьовувалося питання щодо 

виконання договірних умов, графіків руху, кількості машин 

на маршруті в прописаних умовах, додатках? 

Житник В.П. – відсутність машин у вечірній час – це 

проблема. 

Райкович А.П. – вони будуть працювати у вечірній час, 

виконувати умови? Люди чекають на зупинках годину, а то і 

більше. 

Житник В.П. – підготовлені відповідні доповнення до 

договору. 

Райкович А.П. – Дмитре, асоціація перевізників розглядала 

це питання? Ви будете виконувати озвучені умови, Ви 

берете на себе зобов’язання? 

Вінницький Д.В. – ми не можемо не виконувати. У нас є 

погоджені графіки. Це проблема № 1, яка буде 

вирішуватися. 
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Райкович А.П. – цінова політика дозволить працювати 

рентабельно, незбитково? 

Вінницький Д.В. – цей тариф є погоджений з 

громадськістю. Будемо намагатися працювати в його межах. 

Вергун О.С. – робота у вечірній час обговорювалася на 

нарадах з перевізниками. Розроблено графіки роботи у 

вечірні години доби по відправленню машин з кінцевих 

зупинок. Працівники управління будуть контролювати 

виконання цих графіків, відстежувати кількість машин, які 

працюють на маршрутах. На всіх транспортних засобах 

встановлено систему навігації. 

Райкович А.П. – ці речі повинні бути прописані в 

договорах. Всі пропозиції – це вимога. Перевізники повинні 

виконувати всі вимоги: відеоспостереження, 

диспетчеризація тощо. Диспетчеризація – загальноміська, а 

не окрема у кожного, автономна. Це пропозиція для обліку. 

Це те, що потрібно. Так, як працює КП «Електротранс».  

Ми працювали з урядом, щоб досягнути дозволу на                      

10-відсоткове паспортне завантаження машини, яка працює 

на маршруті.  

Члени виконкому, депутати  переймаються цими 

питаннями. Якщо у 2022 році втратимо порозуміння, то 

2023 рік буде роком радикальних змін. Ті, хто ігнорує 

встановлені правила, вимоги, будуть працювати в інших 

населених пунктах.  

Артеменко Н.М. – яким чином буде контролюватися робота 

у вечірній час, перевезення пільговиків? Чи передбачені в 

договорах якісь санкції щодо порушень? Технічний стан 

машин та контроль за машинами? Чи є додатковий контроль 

щодо перевезення пасажирів у справному транспорті? 

Вінницький Д.В. – ми над цим працюємо. Лад наведемо. 

Треба відновити роботу транспортних засобів, повернути 

працівників.  

Житник В.П. – на нараді 26 листопада з перевізниками 

повідомлено про умови договору. До договору будуть 

внесені графіки роботи. Готуються зміни до договорів. 

Акцент – робота у вечірній час.  

Райкович А.П. – думка виконкому, депутатського корпусу 

міського голови – один рік на роботу, всі машини привести 

у робочий технічний стан. Є машини у поганому 

технічному стані: то двері відпадають, то колеса відлітають. 

2023 рік буде переломним. 

У період локдауну, якби не комунальний транспорт, нам би 

було дуже складно. Перевізники не надали допомогу, 

закрили підприємства.  

Відпрацюйте терміни з кожним перевізником, погодьте з 

Асоціацією перевізників, з громадськістю.  
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Контроль за виконанням. 

Колодяжний С.О. – до пункту 2 цього проєкту рішення та 

наступних проєктів, що подаються зараз на розгляд, внести 

зміни, які озвучені, щодо роботи перевізників, термінів 

виконання умов договорів.  

Райкович А.П. – ці речі є у розпорядженнях, які надані 

заступнику міського голови, керівнику. У разі невиконання 

будуть адміністративні дії.  

Колюка О.С. – у пункті 4 цього проєкту рішення та у всіх 

наступних проєктах, що подаються зараз на розгляд, 

виправити назву газети. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  801 з доопрацюванням  (додається) 

 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для             

ТОВ „Кіровоград-Євро-Транс” 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райкович А.П. – є керівник підприємства? 

Вергун О.С. – враховуючи карантинні обмеження, на 

засідання виконкому запрошено Дмитра Вінницького як 

представника Асоціації перевізників в Кіровоградській 

області. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  802 з доопрацюванням  (додається) 

 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для                  

КТ „Автолегіон-Варванської Ю.В.” 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райкович А.П. – до Варванської були зауваження від 

Громадської ради, ми до них прислухаємося. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  803 з доопрацюванням  (додається) 

 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для               

ПП „Автобаз-Кіровоград” 

Доповідав: Житник В.П. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  804  з доопрацюванням  (додається) 
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СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для                 

ПП „Паритет Сервіс” 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  805  з доопрацюванням  (додається) 
 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для                 

ПП „УкрАвтоІнвест” 

Доповідав: Житник В.П. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  806 з доопрацюванням  (додається) 
 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення граничної вартості разового проїзду 

одного пасажира на міських автобусних маршрутах для    

ФОП Кобченко В.В. 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райков А.П. – здійснюють пільгові пасажироперевезення? 

Житник В.П. – так. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  807 з доопрацюванням  (додається) 
 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення тарифу за одну поїздку пасажира у 

міському електричному транспорті м. Кропивницького 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райкович А.П. – КП «Електротранс» користується не лише 

покупною електроенергією, а й електроенергією власної 

генерації на тролейбусах з автономним ходом. 

Це дотаційний тариф. В бюджеті закладаємо дотацію. 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  808 з доопрацюванням  (додається) 
 

СЛУХАЛИ:     Про встановлення вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах загального 

користування м. Кропивницького 

Доповідав: Житник В.П. 

В обговоренні 

взяли участь:  

Райкович А.П. – це дотаційний тариф 

Результати 

голосування: 

“за” - 10 “проти” - “утримались” -   

Вирішили: Прийняти рішення №  809  з доопрацюванням  (додається) 
 

 

 

Міський голова                                                                    Андрій РАЙКОВИЧ 
 



 

 

П Е Р Е Л І К 

прийнятих рішень, які ввійшли до протоколу № 25  

позачергового засідання Виконавчого комітету  

Кропивницької міської ради 09 грудня 2021 року 
 

1. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „ОЛІКС” 

№ 801 

2. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ТОВ „Кіровоград-

Євро-Транс” 

№ 802 

3. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для КТ „Автолегіон-                        

Варванської Ю.В.” 

№ 803 

4. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „Автобаз-

Кіровоград” 

№ 804 

5. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП „Паритет 

Сервіс” 

№ 805 

6. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ПП 

„УкрАвтоІнвест” 

№ 806 

7. Про встановлення граничної вартості разового проїзду одного 

пасажира на міських автобусних маршрутах для ФОП Кобченко В.В. 

№ 807 

8. Про встановлення тарифу за одну поїздку пасажира у міському 

електричному транспорті м. Кропивницького 

№ 808 

9. Про встановлення вартості разового проїзду одного пасажира на 

міських автобусних маршрутах загального користування                                    

м. Кропивницького 

№ 809 

 


